



THE GOVERNOR GENERAL · LA GOUVERNEURE GÉNÉRALE

**Message from the Governor General  
100<sup>th</sup> Anniversary of the Association of Consulting Engineering  
Companies – Canada**

I am pleased to extend warm greetings to the members of the Association of Consulting Engineering Companies – Canada (ACEC) on the occasion of its 100<sup>th</sup> anniversary.

Since 1925, you have represented the interests of businesses that provide professional engineering services, helping to improve communities across Canada and beyond. Whether planning, designing or implementing engineering projects, you consistently demonstrate how consulting engineering is able to meet today's most complex challenges.

By developing projects that enhance quality of life, address social and economic challenges, and promote sustainable development, you are helping to shape an increasingly strong and resilient nation.

Congratulations on a century of excellence, collaboration and innovation. I wish you every success for the future.

Mary Simon



THE GOVERNOR GENERAL · LA GOUVERNEURE GÉNÉRALE

**Message de la gouverneure générale  
100<sup>e</sup> anniversaire de l'Association des firmes de génie-conseil – Canada**

C'est un plaisir de saluer chaleureusement les membres de l'Association des firmes de génie-conseil du Canada (AFGC) à l'occasion de son centenaire.

Depuis 1925, vous représentez les intérêts des entreprises qui fournissent des services d'ingénierie professionnelle et contribuez ainsi à améliorer des communautés partout au Canada et au-delà. Qu'il soit question de planification, de conception ou de mise en œuvre de projets d'ingénierie, vous démontrez sans relâche que le génie-conseil est apte à répondre aux défis les plus complexes de notre époque.

En élaborant des projets qui améliorent la qualité de vie, prennent en compte les enjeux sociaux et économiques, et soutiennent le développement durable, vous contribuez à façonner une nation toujours plus forte et résiliente.

Toutes mes félicitations pour un siècle d'excellence, de collaboration et d'innovation. Je vous souhaite le meilleur des succès pour l'avenir.

Mary Simon